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1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning i Haludvalget den 17-04-2024:  
Godkendt. 
 
Mødet havde afbud fra: 
 
Kim Larsen, Tvedhallen 
Steffen Kremmer, SfB Huset 
Karin Olsen, SIS 
 
 
 
 

2. Godkendelse af referat fra 22. februar 2024 

Beslutning i Haludvalget den 17-04-2024:  
Godkendt. 
 
 
 
 

3. Haludvalgets dispositionskonto 
23/22616 

Sagsfremstilling:  
Status pr. 17. april 2024 

Bilag: 

1. Åben - Økonomisk oversigt - dispositionskontoen 2024 

Beslutning i Haludvalget den 17-04-2024:  
Oversigten taget til efterretning 
 
 
 
 

4. Ansøgning om dækning af manglende indtægter i Tåsingehallen 
23/22616 

Sagsfremstilling:  
Tåsingehallen fremsender ansøgning om dækning af manglende indtægter på 
lokaleudlejning, som følge af at Ungdomsskolen har opsagt lejemålet, og at 
det samme gør sig gældende for udlejning til undervisning af Ukrainere. 
 
Tåsingehallen ansøger om 40.000 kr. til nedskrivning af indtægtsbudgettet. 
 
Forretningsudvalget indstiller, at ansøgningen imødekommes med finansiering 
via dispositionskontoen. 
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Beslutning i Haludvalget den 17-04-2024:  
Ansøgningen imødekommes. Der bevilges et beløb på 40.000 kr. med 
finansiering via Dispositionskontoen. 
 
 
 
 

5. Haludvalgets renoveringspulje 
23/21915 

Sagsfremstilling:  
Status pr. 17. april 2024 

Bilag: 

1. Åben - Akutvedligehold - Haller - 2024 

Beslutning i Haludvalget den 17-04-2024:  
Oversigten taget til efterretning. 
 
 
 
 

6. Orientering 

Sagsfremstilling:  
Formanden 
Der har ikke været formandsmøde siden sidst. 
 
Folkeoplysningsudvalget 
I lighed med Idrætspolitikken har også en ny Børn og Unge politik været til 
behandling. 
 
Der er ikke udsigt til besparelser for 2025. 
 
Facilitetsprocessen ønskes genindført, således initiativer fra foreningslivet 
fortsat kan blive drøftet og behandlet via denne proces.  
 
Kommunalbestyrelsen 
Arbejder med budget 2025. En del afhænger af forhandlinger om 
kommuneaftalen med KL. 
 
Facilitetsprocessen kan blev indført igen, men det kan ikke nå at blive i år. 
 
Det Sydfynske Øhav er officielt udpeget til Unescos Global Geopark. 
 
 
Sport og Idræt i Svendborg 
Har afholdt repræsentantskabsmøde 19. marts. Desværre kun ca. 30 
deltagere. Der blev orienteret om tiltagene ”Åben Skole”, ”Spult” og ”Spult To 
go”. 
 



Haludvalget’s møde den 17-04-2024 
 

3 

Der er givet 72 bevillinger til Talentpulje for ca. 200 t.kr., og 166 har været på 
kursus via midler fra Kursuspuljen. 
 
Kontingent er fortsat 0 kr. 
 
Karin genvalgt som formand. 
 
SIS har taget beslutning om at udvikle sig selv og dets virke. 
 
 
Administrationen 
Taksterne for leje af hallerne reguleres hvert år med virkning fra 2. halvår. Fra 
2023-2024 er fremskrivningen på 4,81%, således vil foreningernes 
egenbetaling for ex. en hal stige fra nuværende 62,50 kr./timen til 65,50 kr.  
 
Skatteefterbetaling vedr. V. Skerninge Hallen er beregnet til 293 t.kr., som 
finansieres via Dispositionskontoen. Beslutningspunkt på junimødet. 
 
Status projekt ”Kloge m2” i Svendborg Kommune, hvor aktiviteter skal samles 
på færre m2.  
 
Hallerne 
 
Ridehuset 
Der er kommet ny ridehusbund på den udendørs bane.  
 
Der er desværre kommet hul i taget, som skal undersøges nærmere. 
 
Cafeteriaet er nedslidt, og træner til renovering. 
 
Skårup Kultur- og Idrætscenter 
Omklædningsrummene er små og slidte, og ønskes renoveret. En 
arbejdsgruppe er på opgaven. 
 
Ildelugtende brusevand – hvad kan der gøres? 
 
Med i Energifællesskabet i Skårup, hvor der blandt andet skal solceller på 
hallens tag. Har søgt den grønne pulje og håber at kunne etablere ladestation 
ved hallen. Ligeledes er der søgt om penge til en forgrønning af p-arealet.  
 
 
Rantzausmindehallen 
 
Sæsonen går på hæld. 
 
Nyt depotrum under opførelse. 
 
SG Huset 
Intet. 
 
V. Skerninge Hallen 
Det er ikke afgjort om der etableres fjernevarme – forventes afgjort i april eller 
maj måned. 
 

http://t.kr/
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Egebjerg Fodbold flytter kampe til V. Skerninge (hallen), og i den forbindelse 
har hallen rejst penge til salgsvogn og bolddepot. Ansøger om råderetsaftale 
for placering af dette. 
 
Der arbejdes også med padelhal i V. Skerninge. Indendørs og med varme. 
Orientering følger. 
 
Vand gennem taget – sagen er i CETS og ved håndværker. 
 
Lundbyhallen 
Lukket ned for sæsonen. Er ved at fordele timer til næste sæson. 
 
Tåsingehallen 
Har sat et projekt i kælderen standby, da man er usikker på om de 
brandmæssige forhold kan blive godkendt. 
 
Svømmehallen 
Brugerudvalgsmøde og timerne fordelt for næste sæson. Carsten fortsætter 
som formand.  
Livredningsprøver afvikles i august/september. 
 
De vægthængte stole fungerer ikke, men falder ud af væggen. Firmaet er 
konkurs og vi kan desværre ikke reklamere.  
 
Thurøhallen 
Det kører godt i hallen. Mange medlemmer og tingene fungerer. Bo Madsen 
fratræder og siger tak for en god tid og godt samarbejde.  

Økonomiske og erhvervsmæssige konsekvenser:  
  
 
 
 
 

7. Næste møder 

Sagsfremstilling:  
6. juni Rantzausmindehallen 
 
12. september Tvedhallen 
 
 
 
 

8. Evt. 
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Underskriftsblad:  

 
Mødet sluttede kl.: 19:30  

 
 

Frank Müller-Bøgh 
 

 
Bjarne Egeberg 
 

 
Bo Tune 
 

 
Carsten Kallesøe 
 

 
Ulrik Banke 
 

 
Martin Andersen 
 

 
Karin Olsen 
 

 
Christina Ahrenkiel 
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Bo Madsen 
 

 
Niels Thrysøe 
 

 
Susanne Jensen 
 

 
Henrik Dyrebjerg 
 

 
Anne Katrine Olsen 
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